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产品详情

随着我国人口的不断增长，以及消费者收入水平的不断提高，人们对肉
类食品的购买支出也不断增加，使得肉类行业始终保持了多年的稳健增
长。近年来，该高增长行业已经由基本的供需平衡逐渐转变为供不应求，
且供不应求的现象开始逐年增加，相关热点话题高居不下。故 2021FHC
仍然保留肉类论坛，邀请来自全球肉产品主产国的企业代表、 商超、协会机构等该* 业
*家代表共聚一堂，深入分析目前全球肉类产 业进出口端现状及发展趋势。 With the continuous growth of
our country's population and the continuous improvement of consumer income levels, people's expenditure on the
purchase of meat products has also continued to increase, so that the meat industry has maintained a steady growth for
many years. In recent years, this high-growth industry has gradually changed from a basic balance of supply and
demand to short supply, and the phenomenon of short supply has begun to increase year by year, and related hot
topics remain high. Therefore, the 2021FHC still retains the meat forum, and will invite industry representatives from
major producers of meat products, supermarkets, associations and other industry experts to gather together to analyze
the current status and development trends of the global meat industry import and export.
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